

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

CONFIDENTIAL
TEX.SB/169
22 November 1976

Textiles Surveillance Body

Organe de surveillance des textiles

ARRANGEMENT REGARDING INTERNATIONAL TRADE IN TEXTILES

Notification under Article 3

Note by the Chairman

Attached is a copy of a bilateral agreement between Sweden and Pakistan under Article 3:4.

In February 1976 Sweden sent to me, for information, a statement of the reasons and justification for its request for consultations with Pakistan. The body of this statement has already been circulated to members in TEX.SB/167 (Sweden/India). In the present case, therefore, only the annex relating specifically to Pakistan is attached.

ARRANGEMENT CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL DES TEXTILES

Notification conformément à l'article 3

Note du Président

On trouvera ci-joint copie d'un accord bilatéral conclu entre la Suède et le Pakistan au titre de l'article 3:4.

En février 1976, la Suède m'a adressé, pour information, un exposé des raisons et de la justification de sa demande de consultation avec le Pakistan. Le corps de cet exposé a déjà été communiqué aux membres sous couvert du document TEX.SB/167 (Suède/Inde). Par conséquent, dans le cas présent, seule l'annexe se rapportant spécifiquement au Pakistan est jointe à la présente note.